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PROCES-VERBAL 
încheiat astăzi 27.07.2023, în cadrul şedinţei  ordinare  a 

Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 
 
 

Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 577  din 21.07.2023, în conformitate cu prevederile art. 134, alin. 1, lit. a, alin. 4 din 
O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 
  La şedinţă participă un număr de 16 consilieri locali. Absentează nemotivat următorii 
consilieri locali:  dl.Drăgușanu Octav, dna Amarie Mariana și dl Mateiciuc Silviu. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Bună ziua! Bine ați venit la ședința 
ordinară, astăzi 27 iulie 2023.  Domnul primar este plecat la  Suceava, așa încât, ii voi prelua eu 
atribuțiile pentru ședința de astăzi. Supun aprobării ordinea de zi, cu două proiecte suplimentare, 
după cum urmează:  
    1. Procesele – verbale ale şedinţelor din data de 29.06.2023, 04.07.2023, 10.07.2023 și 
17.07.2023; 

             2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe 

anul 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  

       3. Proiect de hotărâre privind  aprobarea execuţiei bugetului Municipiului Fălticeni la 

data de 30.06.2023- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 4. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării navetei personalului didactic şi 

didactic auxiliar pentru luna IUNIE 2023  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 5. Proiect de hotărâre privind stabilirea destinației de bunuri disponibile pentru 

compensare, în condițiile legilor speciale, a unor terenuri aflate în proprietatea privată a 

municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 6. Proiect de hotărâre privind  completarea listei de priorităţi întocmită în vederea 

repartizarii locuinţelor pentru tineri destinate închirierii din Municipiul Fălticeni, aprobată 

prin HCL nr. 132/29.06.2023- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  7. Proiect de hotărâre privind includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparțin 

domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unor suprafețe de teren în vederea 

întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate în evidențele de 

cadastru și carte funciară - iniţiator, viceprimar – ing.Constantin Bulaicon. 

  8. Proiect de hotărâre privind transformarea unui post din cadrul laboratorului de 

analize medicale al Spitalului Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 

Coman; 

  9. Proiect de hotărâre privind aprobarea deplasării în Republica Moldova a delegației 

Municipiului Fălticeni, în perioada 26 - 29 august 2023- iniţiator, viceprimar – ing. Constantin 

Bulaicon. 

  Ordinea de zi, în totalitate se aprobă cu unanimitate de voturi, respectiv cu 16 voturi 
„pentru”. 
    D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa consiliului 
local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de astăzi întrunesc condiţiile 
prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, adică sunt 
însoţite de referatul de aprobare al iniţiatorului, raportul de specialitate, avize ale comisiilor de 
specialitate, precum şi celelalte documente care au condus la respectivele iniţiative. 



   D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc supune la vot procesele – 

verbale ale şedinţelor din data de 29.06.2023, 04.07.2023, 10.07.2023 și 17.07.2023. 

             Procesele – verbale ale ședințelor din data de 29.06.2023, 04.07.2023, 10.07.2023 și 
17.07.2023 au fost aprobate cu 15 voturi „pentru” și o ”abținere” (d-nul consilier local Stoica 
Cozmin). 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  

rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 2023 - iniţiator, primar – prof. 

Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Se cere o nouă rectificare a bugetului de 
venituri și cheltuieli pe anul 2023. Suma majorată este de 1.808.000 lei. Vă spun principalele 
secțiuni, ca să nu pierdem prea mult timp. Secțiunea de funcționare se majorează cu 17 mii lei, 
secțiunea de dezvoltare se majorează cu un 1.799.000 lei. Grădinița Pinocchio a solicitat suma 
de 80 mii lei . Supun analizei și aprobării dumneavoastră acest proiect de hotărâre. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
   D-na consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Prezent, nu votez. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu: Prezent, nu votez. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 14 voturi „pentru” (d-na cons. 
local Maria Dulgheriu și dl. cons. local Pintilii Marius – Claudiu n și-au exercitat dreptul de vot). 
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  privind  

aprobarea execuţiei bugetului Municipiului Fălticeni la data de 30.06.2023- iniţiator, primar – 

prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  Avem diferențe între încasările și plățile  

la bugetul local,  în ultimele trei luni, suma fiind de 6.897.073 lei. Cu mențiunea că suma utilizată 
din excedentul anilor precedenți este de 4.242.000 lei. La toate aceste execuții suntem pe plus, 
nu avem probleme. Apoi, diferența între încasări și plăți la bugetul instituțiilor publice și 
activităților finanțate integral sau parțial  din venituri proprii este de 4.452.354 lei. Suma utilizată 
din anii precedenți este 3.278.413 lei. Din creditul aflat în derulare și îl știm cu toții, s-a atras 
suma de  74.336 lei pentru obiectivul de investiții ”Construire Sală Sport și demolare existentă 
Școala Gimnazială Ion Irimescu” La fondurile europene nerambursabile, din prefinanțarea de 
2.797.503 lei, încasate pentru derularea proiectului de închidere a depozitului temporară din 
Fălticeni, s-a utilizat pentru cheltuieli suma de 100.072 lei, înregistrând un excedent de 
2.697.431lei. În cadrul bugetului local s-a realizat o încasare a veniturilor bună, ca urmare a 
activității  profesionale a serviciului de impozite și taxe. Excedentul  secțiunii de funcționare și 
disponibilul rămas din anul precedent  asigură resurse financiare pentru execuția bugetului  de 
venituri și cheltuieli de anul acesta. Dacă încasările vor fi mai mari decât veniturile programate în 
buget, vom putea majora și cheltuielile bugetare în funcție de priorități. Menționăm că la data de 
30 iunie 2023 nu există plăți restante către furnizori, bugetul de stat sau alte fonduri. Propun 
analizei și aprobării dumneavoastră și acest proiect de hotărâre. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  



  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 16 
voturi „pentru”.  

 Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

aprobarea decontării navetei personalului didactic şi didactic auxiliar pentru luna IUNIE 

2023  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Ca în fiecare luna, consiliul de 
administrație al unităților de învățământ ne transmite spre aprobare drepturile bănești aferente 
decontării navetei personalului didactic și didactic auxiliar. La nivelul Municipiului Fălticeni avem 
opt unități de învățământ care au solicitat acest lucru, suma fiind de 8.368 lei. Ca in fiecare lună, 
noi le-am asigurat acest lucru. Supun aprobării dumneavoastră și acest proiect de hotărâre. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții?  
     D-na consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Prezent, nu votez. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu: Prezent, nu votez. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița: Prezent, nu votez. 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 13 voturi „pentru”. D-na cons. 
local Dulgheriu Maria, dl. cons. local Pintilii Marius-Claudiu și d-na cons. local Corbu Luminița – 
Claudia nu și-au exercitat dreptul de vot. 

  Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
stabilirea destinației de bunuri disponibile pentru compensare, în condițiile legilor 
speciale, a unor terenuri aflate în proprietatea privată a municipiului Fălticeni - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: În urma finalizării procesului de 
inventariere în baza Legii 165/2013 au fost identificate rezerve de teren care pot face obiectul 
dreptului de proprietate și punere în posesie a persoanelor îndreptățite. Ținând cont și de faptul 
că aceste terenuri sunt înscrise provizoriu în cartea funciară, iar termenul  provizoriu a depășit 3 
ani se impune stabilirea destinației de bunuri disponibile pentru compensare și înscrierea 
definitivă a acestora în cartea funciară. Suprafețele sunt 1208 mp extravilan, 150 mp pe strada 
Crișan și 3572 mp pe strada Răsăritului. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 16 
voturi „pentru”.   
    D-nul consilier local, Stoica Cozmin: Am și eu o întrebare: terenurile astea aparțineau 
UAT-ului? 
   D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Nu erau inventariate  după ce 
s-au făcut acele măsurători provizorii. Atâta timp cât nu au fost revendicate de persoane care să 



dovedească un drept de proprietate asupra lor, ele intră în domeniul privat al municipiului. Vom 
mai veni cu astfel de terenuri. 
   D-nul consilier local, Stoica Cozmin:  Înțeleg ..... că știu ce s-a întâmplat, știu tot 
procesul. 
       D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  Am inventariat, am studiat cu comisia 
respectivă și cererile celor care încă nu au fost puși în posesie. În general, e ideea să fie 
asimilate persoanele cu zonele. 
        D-nul consilier local, Stoica Cozmin:  Întrebarea mea e alta. În cazul în care vine 
cineva și revendică terenul respectiv, mai are drept sau  a trecut perioada de trei ani de zile și să 
nu ne trezim cu niște procese. 
     D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: S-ar ajunge  doar în instanță 
să revendice, dacă a trecut acest termen de 3 ani. Faptul că el este înscris în cartea funciară 
deja, se face publicitate imobiliară. În mod normal fiecare persoană ar trebui să sesizeze că are 
drept asupra lui. După care intră și în circuitul civil. Noi îl dăm în compensare altor persoane și 
acestea pot să îl vândă. Deci e cazul de instanță. Nu mai putem face nimic pe cale 
administrativă. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: S-au făcut demersurile necesare. 
    D-nul consilier local Stoica Cozmin:  Cunosc destul de clar. 
    D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Ăsta este termenul în care ei 
pot să-și dovedească un drept asupra acelui teren. 
    D-nul consilier local, Stoica Cozmin:  Ok. Mulțumesc.  

   Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiectul de hotărâre privind  
completarea listei de priorităţi întocmită în vederea repartizării locuinţelor pentru tineri 
destinate închirierii din Municipiul Fălticeni, aprobată prin HCL nr. 132/29.06.2023- iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  Consiliul Local a aprobat lista de priorități 
în vederea repartizării locuințelor pentru tineri. Am avut o anume situație. Dna Haidău Elena, care 
era la poziția 15 în această listă de priorități, așteaptă un copil și solicită repartiția la un 
apartament în loc de garsonieră. Concomitent este o cere a domnului Burla Mirel Constantin 
pentru un imobil, chiar și garsonieră. Supun aprobării dumneavoastră ca domnul Burlă Mirel să 
fie introdus pe listă, urmând a se soluționa toate celelalte în funcție de posibilitățile pe care le 
vom avea. 
    D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
             D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
             D-nul consilier Local Haidău Răzvan-Petrică: Prezent, nu votez. 
             Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 15 voturi „pentru”. Dl. cons. local 
Haidău Răzvan – Petrică nu și-a exercitat dreptul de vot. 

 Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparțin domeniului privat al Municipiului 
Fălticeni a unor suprafețe de teren în vederea intabulării/înscrierii cu caracter definitiv a 
dreptului de proprietate în evidențele de cadastru și carte funciară - iniţiator, viceprimar – 
ing.Constantin Bulaicon. 

 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Un grup de cetățeni au anunțat 

renunțarea dreptului de proprietate la anumite suprafețe. Pe str. Locotenent Grigoraș se face un 

drum, ca să poată să îl primească primăria și să putem oferi serviciile necesare (curățenie, 

dezăpezire). Le trecem în inventarul bunurilor imobile care aparțin domeniului privat al 

Municipiului Fălticeni, pentru a putea desfășura activitatea în ce privește administrarea lor. 

     D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 



  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  
  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.   

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții?  
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 16 
voturi „pentru”.   

   Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
transformarea unui post din cadrul laboratorului de analize medicale al Spitalului 

Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Spitalul Municipal Fălticeni solicită, 

pentru buna desfășurare a  activității medicale, transformarea unui post de chimist, în post de 

chimist debutant. Propunem aprobarea acestui proiect și de către dumneavoastră. 

     D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.   

   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții?   
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 13 voturi „pentru”. D-na consilier 
local Edu Anca, d-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia și d-na consilier local Chirilă Gabriela 
Violeta nu și-au exercitat dreptul de vot.  

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

aprobarea deplasării în Republica Moldova a delegației Municipiului Fălticeni, în perioada 

26-29 august 2023- iniţiator, viceprimar – ing. Constantin Bulaicon. 

   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: După cum știți, în luna iunie a acestui 

an, am primit delegațiile a 3 localități înfrățite din Moldova, Polonia și Lituania. Din Moldova 

(Raionul Soroca) a venit invitația ca o delegație  să  participe la hramul localității. Ținând cont că 

avem de deliberat în ce privește proiectele pe care vrem să le implementăm și celelalte delegații 

vor fi prezente și ele, va fi un bun prilej de colaborare. Delegația va pleca în perioada 26-29 

august 2023. Componența ați văzut-o, propun spre aprobare și acest proiect de hotărâre. 

     D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 16 
voturi „pentru”.   
    D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință declară ședința închisă. 
               Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
 
         PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                             SECRETAR GENERAL MUNICIPIU   
          Consilier local as. Edu Anca                                 Jr. Mihaela Busuioc 
 



 

 


